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Vragen mbt visie vrijetijdseconomie ZL 
 
Op grond van de visie die ons is toegestuurd, willen we graag vooraf aan de raadsronde van di 21 
april een aantal vragen stellen. 
 

1. In de procedure is er 1 bijeenkomst geweest op 2 oktober 2018 met vooral stakeholders. We 
hebben de indruk dat de stad er nauwelijks bij betrokken is geweest. Kunt u aangeven op 
welke manier de bewoners van Maastricht bij deze visievorming zijn betrokken? En wanneer 
waren de raadsleden betrokken? 

2. Op blz 4 punt 2 van het raadsvoorstel staat: De kwaliteit van deze beleving is niet overal van 
voldoende kwaliteit. Bedoelt u niet de kwaliteit van de bezienswaardigheden? En waarop 
baseert u deze conclusie? 

3. Bij de bijlage bestemming Zuid-Limburg worden vooral cijfers t/m 2016 gebruikt. We zijn 
inmiddels in 2020. Zijn er meer recente cijfers waarop deze visie gebaseerd kan worden? 

4. Wanneer is het mogelijk de impact van de Corona crisis te duiden voor de 
vrijetijdseconomie? 

5. In de visie op blz 36 staat de ontwikkeling van Buitengoed Geul en Maas als een voorbeeld 
hoe het verbeteren van kwaliteit van landschap en toerisme samen kan gaan. Kunt u dat 
verder toelichten? Wat is die ontwikkeling, wat maakt dat daarmee kwaliteit en toerisme 
daar met elkaar te maken hebben?  

6. Op dezelfde blz wordt gesproken over het verder ontwikkelen van landschap en erfgoed 
(direct en indirect) wat wordt daar precies mee bedoeld? 

7. Wat betekent het verbinden van ondernemers met het landschap? Hoe ziet dat eruit? 
8. Op blz 41 staat dat overlast door inwoners wordt ervaren. Kunt u dat meer kwantificeren? 
9. Op blz 47 staat het bewaken van de balans een bijdrage zou leveren aan de duurzame 

ontwikkeling. Kunt u die relatie verder toelichten?  
10. Op blz 58 wordt de pijler verleiden toegelicht. Kunt u toelichten hoe verleiden zich verhoudt 

tot een eerdere constatering dat Zuid-Limburg een onomstotelijke aantrekkingskracht 
heeft? 

11. Op blz 67 (aanzet tot uitvoeringsprogramma) staan resultaten beschreven. Die zijn erg 
algemeen en niet of nauwelijks meetbaar. Bent u daar als college tevreden mee? 

 
Namens GroenLinks Maastricht 
 
Hans Passenier en Lex Vos 


